
COURSE DESCRIPTION  

This course is explores Chinese art and crafts. Learn culture of China through creativity with Chinese 

brush paint,(sumi-e), Paper cutting, Calligraphy,  Chinese paper folding,  Chinese knot. Learn about 

Chinese holidays, festivals, and history.. while creating works of art. Students will get to experience 

working with a variety of different mediums such as paint, clay, fabric, paper, and string, Foster the 

creative development of a child, advancing and refining his or her learning skills. ( see class photos and 

videos in school face book) 

Student will encourage to submitting their art and craft to county and state Competition. I am proud to our 

class has winner every year. Also is great achievement in their young live. ( see class photos and videos 

in school face book). 

There is a $20 art supplies fee for this course. 

 

课程描述 

本课程将探索中国的艺术和手工艺。 用毛笔，（水墨画），剪纸，书法，中国折纸，中国结，通

过创造力学习中国文化。 了解中国的假期，节日. 创作艺术品。 学生将体验使用各种不同的材料，

如颜料，粘土，织物，纸张和丝线，用不同的材料和技术促进孩子的创造性发展，推进和提炼高

他们的学习技能。 （见学校脸书中的课堂照片和视频） 

鼓励学生将他们的画和艺术品参加本县和本州的艺术竞赛。 我很骄傲我们班上每年都有获奖者。 

同时也是孩子们的伟大成就。 （参见学校脸书中的课堂照片和视频）。 

这门课程需要 20 美元的艺术材料费。 

 

Class videos on facebook 

https://www.facebook.com/tampabaychineseschool/videos/992907990831876/ 

 

https://www.facebook.com/tampabaychineseschool/videos/992907990831876/

